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Betreft: Commissievraag regionale nota Bodembeheer 

 

 
Aan de leden van de Gemeenteraad 

 
 

Tijdens de behandeling van de nota bodembeheer van de raadscommissie Stadsontwikkeling en –
Beheer van 10 september 2018 werden diverse vragen gesteld. Allen heb ik reeds ter vergadering 

mondeling beantwoord, uitgezonderd één afkomstig van de heer Edwin Krijns van het CDA, welke ik 

heb toegezegd schriftelijk te beantwoorden. Met deze raadsinformatiebrief geef ik aan deze 

toezegging gestalte.  

 

Vraag:  

a.) Kan verklaard worden waarom de zeedijk is aangemerkt als industrie? 

b.) Kan de nota bodembeheer een belemmering vormen voor toeristische ontwikkelingen in 

gebieden welke zijn aangemerkt als landbouw/natuur?  

 

Antwoord:  

a.) Rijkswaterstaat heeft alle gemeenten verzocht haar grondgebied (wegen en 

waterwegen/werken) aan te duiden als industrie, om de toepassingseis voor grond zo 

eenvoudig mogelijk te maken. Dit omdat het de werken van Rijkswaterstaat vaak over een 

groot grondgebied uitstrekken, en steeds wisselende bodemkwaliteitszones een grote 

belemmering zouden vormen.  

b.) Nee, de nota bodembeheer vormt geen belemmering voor toeristische ontwikkeling in 

gebieden welke zijn aangemerkt als landbouw/natuur op de bodemfunctiekaart en/of de 

bodemkwaliteitskaart.  

De enige eis die nota Bodembeheer stelt aan zulke ontwikkelingen, is dat eventuele toe te 

passen grond voldoet aan de kwaliteit landbouw/natuur. Deze eis volgt uit het generieke 

(landelijke) beleid in het besluit Bodemkwaliteit.  

Eventuele ontgraven grond, wanneer de kwaliteit van de locatie inderdaad voldoet aan 

landbouw/natuur, kan altijd elders worden toegepast en vormt eveneens geen belemmering.  
 
 
Den Helder, 9 oktober 2018. 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  

 


